

Messrs. Roche and Fretz for Messrs. McCuish and Hamilton (Swift Current—Maple Creek) on the Standing Committee on External Affairs and National Defence.

Miss Carney and Mr. Nickerson for Messrs. Wilson and Stevens on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

Messrs. Riis and Deans for Messrs. Skelly and Rae on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

Messrs. Parker and Skelly for Messrs. de Jong and Orlikow on the Standing Committee on Miscellaneous Estimates.

Messrs. MacBain and Mayer for Messrs. McCauley and Wright on the Standing Committee on Miscellaneous Estimates.

Messrs. Nystrom and Lewycky for Messrs. Ittinuar and Fulton on the Special Joint Committee on the Constitution of Canada.

Messrs. Scott (Hamilton—Wentworth) and McLean for Messrs. Forrestall and Stewart on the Standing Committee on External Affairs and National Defence.

Messrs. Irwin, Mackasey, Bockstael, Hnatyshyn and Hawkes for Messrs. Gingras, Dion, Gimaïel, Nielsen and Nickerson on the Special Joint Committee on the Constitution of Canada.

Messrs. Beatty and McMillan for Messrs. Hawkes and Epp on the Special Joint Committee on the Constitution of Canada.

Mr. Dinsdale for Mr. Beatty on the Standing Committee on Miscellaneous Estimates.

Mr. Robinson (Burnaby) for Mr. Lewycky on the Special Joint Committee on the Constitution of Canada.

Mr. Hovdebo for Mr. Robinson (Burnaby) on the Special Joint Committee on the Constitution of Canada.

*Returns and Reports Deposited with the
Clerk of the House*

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 41(1), namely:

By M^{me} Bégin, a Member of the Queen's Privy Council,—Report on the Administration of Allowances for Blind Persons in Canada for the fiscal year ended March 31, 1979, pursuant to section 12 of the Blind Persons Act, chapter B-7, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/73.

MM. Roche et Fretz en remplacement de MM. McCuish et Hamilton (Swift Current—Maple Creek) sur la liste des membres du Comité permanent des affaires extérieures et de la défense nationale.

M^{le} Carney et M. Nickerson en remplacement de MM. Wilson et Stevens sur la liste des membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

MM. Riis et Deans en remplacement de MM. Skelly et Rae sur la liste des membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

MM. Parker et Skelly en remplacement de MM. de Jong et Orlikow sur la liste des membres du Comité permanent des prévisions budgétaires en général.

MM. MacBain et Mayer en remplacement de MM. McCauley et Wright sur la liste des membres du Comité permanent des prévisions budgétaires en général.

MM. Nystrom et Lewycky et MM. Ittinuar et Fulton sur la liste des membres du Comité mixte spécial sur la Constitution du Canada.

MM. Scott (Hamilton—Wentworth) et McLean en remplacement de MM. Forrestall et Stewart sur la liste des membres du Comité permanent des affaires extérieures et de la défense nationale.

MM. Irwin, Mackasey, Bockstael, Hnatyshyn et Hawkes en remplacement de MM. Gingras, Dion, Gimaïel, Nielsen et Nickerson sur la liste des membres du Comité mixte spécial sur la Constitution du Canada.

MM. Beatty et McMillan en remplacement de M. Hawkes et Epp sur la liste des membres du Comité mixte spécial sur la Constitution du Canada.

M. Dinsdale en remplacement de M. Beatty sur la liste des membres du Comité permanent des prévisions budgétaires en général.

M. Robinson (Burnaby) en remplacement de M. Lewycky sur la liste des membres du Comité mixte spécial sur la Constitution du Canada.

M. Hovdebo en remplacement de M. Robinson (Burnaby) sur la liste des membres du Comité mixte spécial sur la Constitution du Canada.

*États et rapports déposés auprès du Greffier
de la Chambre*

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir:

Par M^{me} Bégin, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport sur l'administration des allocations aux aveugles du Canada, pour l'année financière terminée le 31 mars 1979, conformément à l'article 12 de la Loi sur les aveugles, chapitre B-7, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/73.